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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
CIUTAT VELLA DEL DIA 27 DE JUNY DE 2022

En l´Ajuntament de València, de forma telemàtica i presencial, a les 19.00 hores del dia 27
de juny de 2022.Davall la Presidència de Sr. Giuseppe Grezzi, es va reunir en sessió ordinària el
Consell deDistricte de la Junta Municipal de Ciutat Vella, amb l'assistència dels components del
mateix; pel Grup Compromís, Sr. Jesús María Timoneda i Timoneda, Sr. Vicente Monsonis
Andreu i Sr. Joan Gregori Berenguer; pel Grup Socialista, Sr. Manuel Prieto Albert i Consuelo
Ramón   Genovés; pel Grup Vox, Sr. Salvador Molina Gimenez; pel Grup Popular, Sr.Pablo
Carreres Gargallo , Sra Florencia Martín Mediavilla , actuant com a Secretària Sra. Belén Colvée
Millet.

El President pren la paraula i oberta la sessiò per la Presidència, s´examinen els
assumptesque figuren en l´orde del dia s´adopten els següents Acords.
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1.  

2.  

3.  

1.  

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, en el seu cas, de l'Acta de la sessió ordinària anterior del Consell de
Districte de Ciutat Vella.

Pregunta el President si els membres del Consell están d'acord amb el text de l'acta de la
sessió anterior. 

Ni havent-hi cap observació, s'aprova per unanimitat l'acta de la sessió anterior.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Propostes dels grups de treball.

GRUPO DE TRABAJO DE CULTURA:

Pren la paraula Joan Gregori: 

Reunió del grup de treball de cultura:

dia: dimarts, 28 de juny 2022

Hora: de 18.00 a 19.00 h

Lloc: telemàtica

 ASSISTENTS:

Joan Gregori, coordinador i vocal pel grup de Compromís.

Pablo Carreres, vocal pel grup Popular.

Toni Villena, president de l’agrupació interfallera de Ciutat Vella. 

Lluís Mira, president de l’associació dveïns i comerciants Amics del Carme.

Excusa prèviament la presència Elena Salvador gestora de la fundació Sant Joan de
l’Hospital.

ORDRE DEL DIA PREVIST:

Repàs de l’estat de les activitats culturals aprovades en Consell de Districte de març de
2022.
Propostes de nomenament dels guardonats per la Junta Municipal del districte de Ciutat
Vella per al 2022 i organització de l’acte d’entrega de premis.
Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ:
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1.  S’informa de l’estat de la tramitació les 6 activitats aprovades en Consell de Districte
anterior:

 -          L’activitat nº 1. Visites guiades al pati medieval i spina de Sant Joan de l’Hospital
i la recreació històrica del mes de març es va cel.lebrar amb normalitat i molt bona presència de
públic. Elena envia fotos de l’activitat.

 -          L’activitat nº 2 . , està en la fase de presentació de projectesUn lloc per a quedar-se
i el proper divendres dia 1, a les 12:30 del matí es convida a acudir a dita presentació al Ceentre
Cultural Cultura Contemporanea El carme.

 -          L’activitat nº 3  s’ha tramitat amb regularitat i esConéixer i Estimar Ciutat Vella
cel.lebraran les passetjades els dies 9 de desembre, ; il’ocàs de la Balansiyya Islàmica
posteriorment,  i . Ja es donaran detallsla València de Jaume I la Valentia fundacional romana
dels dies i horaris.

 -          L’activitat nº 4  s’ha tramitat amb normalitat i es proposaLa banda a les places
com a data de concert el 16 de setembre a la nova plaça de la Reina remoldelada.

 -                  L’activitat nº 5  estàConcurs de videos sobre la Nouvelle Vague i Ciutat Vella
tramitat amb normalitat i es troba en fase de publicació de les bases en el BOP. S’informarà quan
estiguen publicades per a la seua difusió.

 -          L’activitat nº 6  s’ha tramitat amb normalitat i esCiutat Vella en l’obra de Manon
preveu que s’expose a la sala municipal del “Mesón de Morella” al llarg del mes de setembre.

 S’informa que la cel.lebració de l’entrega de premis de la Junta de Ciutat Vella serà el dia
24 de novembre al saló d’actes de la Beneficència i a tal fi s’acorda proposa al Consell de
Districta la següent relació de candidats:

 -          Guardó nominats del 2021, encara pendent: Vicente Luna, a títol pòstum.

-          Guardons nominats del 2022:

-          Cistelleria “El Globo”, del carrer Pintor Peydró.

-          Enrique Marzal, indumentarista faller.

-          Gremi de Sastres i Modistes de València.

-          La festa del Motí de Velluters de la plaça del Pilar.

-          Les festes de Beato Gaspar Bono, de l’associació “El Clau”.

-          L’artista grafitera Barbitúrikills/Donya Bàrbara.

-          A l’establiment musical “Cristopher Lee”.

-          Conjuntament un guardó a les 3 agrupacions falleres de Ciutat Vella.
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 -          Guardons corresponents a exvocals de la Junta de Districte anteriors:

 -          Vicente Cervera de Rosa pel grup Popular.

ACTIVITATS ECONÒMIQUES: 

Pren la paraula Jesús Timoneda .

El grup d'activitats econòmiques no tenim molt que dir este trimestre. Jo he estat bastant
ocupat en la meva feina, amb la feina pròpia final de curs. I simplement comentar que continuem
amb el tema del projecte que portem en marxa amb el xicotet comerç Júlia Martínez i per al
proper trimestre sí que farem alguna reunió per a portar un seguiment del projecte. 

URBANISME:

Pren la paraula Consuelo Ramón En principio voy a informar de la reunión que tuvimos: 
con el grupo de trabajo de Urbanismo y trasladar la preocupación que tienen los vecinos, así
como las asociaciones de Ciutat Vella:

En principio, como número uno,  están preocupados sobre el tema de las termitas, que al
parecer están invadiendo estos insectos algunos edificios de Ciutat Vella 

También están muy satisfechos los vecinos, así como las asociaciones, con los
contenedores de residuos móviles. Pero sería conveniente, que se instalasen   más de estos
contenedores. 

También respecto al deterioro de las aceras y calzadas, les gustaría que se creara una
página web o algo similar, donde poder llevar el seguimiento de las reparaciones que se van
ejecutando. 

Asimismo, también sobre los solares disponibles en Ciutat Vella, sería interesante cuáles
son de titularidad del Ayuntamiento y los proyectos.

También mostraron su preocupación sobre el plan de habitatge y la rehabilitación de
Ciudad Vella, en que la inversión especial de protección de la ciudad, que es en qué situación se
cuenta esta inversión. 

También se comentó algo sobre el ambulatorio en Ciutat Vella y las exhibiciones que se
hacen en torno a lugares de relevancia patrimonial, como los Santos Juanes con monopatines.
Entonces sería una forma de atajar esto, pues poniendo carteles con prohibición de esas
actividades, así como en su caso, poner las multas a las cuales estarían expuestos a quienes las
realicen. 

También hay parques y jardines que sólo cuenta con asfalto. 
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  Y respecto a la hostelería, las condiciones de expulsión de humos de la cocción de
alimentos de algunos restaurantes, bares y cafeterías tienen. Teniendo en consideración que
entendemos que si se les ha concedido la licencia de apertura, habrá un informe favorable sobre
la inspección. Pero también se comentó ese tema. 

Pablo Carreres:

Com sempre aprofitaré també en nom del   Grup Popular   per a fer el capítol de
felicitacions. I  per això jo volia felicitar especialment a les agrupacions festives que durant estos
mesos han portat endavant que han fet unes falles modèliques. Als amics del Corpus que han
celebrat la festivitat del Corpus i a més han superat també la circumstància de no tindre el supor
de l'Ajuntament, el tapís i han fet una alternativa molt digna. A la festa de Sant Bult que una
vegada més ha mantingut la tradició més antiga de la ciutat. I a la Festa dels Xiqutes de Sant
Vicent i tambe han celebrat la seua festa. A  l'associació Arxival que ha celebrado sus premios. A
Enrique Marzal que por estas fechas ha cumplido cincuenta y cinco años abierta su tienda en
Ciutat Vella. També vull felicitar els promotors de l'espai. También voy felicitar a los promotores 
del spai Xerea por devolver a la vida el antiguo cine. Y esta vez, como es colateral, felicitar a la
cadena  Udon por abrir en Ciutat Vella, su nuevo restaurante, que ya es el 4.º en la Comunitat.
También felicitamos a la Policía Local de la ciudad de Valencia, que junto con la Nacional, ha
posibilitado la detención muy recientemente de ocho traficantes bastante peligrosos que habían
convertido un piso ocupado aquí en Ciudad Vella, en el mayor punto de venta de estupefacientes
de toda la ciudad. Felicitar a los comerciantes de este centro histórico por la propuesta de
bonificar un 95 por 100  el IBI de los comercios históricos y creo que es una propuesta que el
Ayuntamiento va a apoyar, me parece una propuesta muy buena por parte de los comerciantes del
Centro Histórico. Y luego yo les rogaría algunas cosas. Lo primero, rogarles puntualidad en un
acto como este, más que nada porque aquí todos los que estamos, lo hacemos de manera
voluntaria,  nos hubiera parecido ver una disculpa por llegar con siete minutos de retraso. Luego
también les rogaría que tuvieran en cuenta que, a pesar de que es una buena noticia del
crecimiento de la población en ciutat Vella,   en el último padrón, que tengan en cuenta esto
también a la hora de financiarnos, que no solamente tenemos más habitantes, sino que además
tenemos mucha población flotante. Creo que merecemos un poquito más de inversión y un
poquito más de servicios. También hagan el favor de poner un poco de orden en el tema de las
terrazas y pongan un poquito de orden en la convivencia vecinal sin hacer daño a la actividad
comercial del distrito y también hagan el favor de atender el incremento de la delincuencia. Yo
creo que basta con hablar con cualquier policía local de aquí de Ciutat Vella para que les diga
cómo está la situación de la delincuencia y la seguridad en nuestros barrios. 

Grezzi: He dit que demanava disculpes pel retard.  Perdoneu per xicotet retard. S'ha dit .
Està gravat. Sí però és això. Això és el nivell. Alguna altra paraula. 

Empar d´Amics de Velluters:  tema de l'ambulatori   .

Pren la paraula Manuel Prieto Albert:  Bé, el tema de l'ambulatori sabeu que està molt 
anys. Inclús algun grup polític abans de nosaltres, havia proposat algo de risa. Era una planta
baixa per la plaça de L'espart que allí no cabia ni un consultori d'un metge. Bueno s'estan fent
unes gestions. S'estan barallant en dos punts hi ha  una planta baixa  de un local, un baix per però
al costat de la capitania i altres possibles serien baixos de Comissions en la mateixa plaça. També
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m'ha parlat algo del tema el pis que estava al carrer Viana que hi havien tantes queixes.
Urbanisme està fent les atribucions i amb això està correcte. Lo que sí que està fent-se és una
persecució policial, i la policia que està damunt no pot actuar. Es lo que m'han dit a mí. 

Coordinadora de Ciutat Vella:    con Mónica Oltra. La gente que viene a hacerse solidariza 
la limpieza no llega. El traslado de la venta ambulante debía haber seguido con las paradas. Me
comprometí en su día, que era luchar para que los solares se construyera. Tenemos un problema
con los aires acondicionados.  Las paradas del Mercado Central, las paradas de fuera, yo creo que 
con las paradas que hay entre la Iglesia de los Santos, cuáles pescadería ¿quedan? Cuatro. Eso se
cierra.  No puede haber comercio delante de la Lonja.

Veí de Ciutat Vella: Demanen per favor que al mes promte poosible el autobús C1 pase pel
carrer de Sant Vicent .  Hi ha gent que no pot rebre l´ajuda del Pla resistir     

Grezzi: La C1 no està passant. No està passant perquè estan les obres, quan sácaben,
tornarà al mateix lloc. Després ubicació de parada, posar una marquesina o el que siga s'ha de
veure l'espai que s'hi té. També que està pendent de la reforma de Sant Vicent i aleshores no té
l'altura suficientt. I aleshores crec que arribarà en la cantonada del final del carrer de la Pau i se
mantendrá l'altra. Més no ho pots fer en esta situació i òbviament també el tema dels contenidors
si les obres estan en marxa que s'acabaran a final de juliol, fins al juliol s'obrira la plaça serà a
disposició de tota la ciutat persones i començaran a funcionar tots els serveis de la plaça de la
Reina. El tema del comerç prenem nota però si no tenim dades de quines son les persones que no
hagin rebut això no podem buscar la informació. No li ho podem traslladar a la regidoria
corresponent. Les persones a nivell individual o mitjançant de les associacions poden traslladar a
la regidoria competent eixes dades per veure quines són. Concretament per què dir que no han
rebut alguns. Però si no tenim dades no podem demanar explicacions ni poden verificar si ho ha
rebut o no si no han complit l'entrega de documentació o el que siga. O siga, que això no podem
fer res si no tenim detalls de quines són. Traslladarem també a les regidories.

Veïna Ciutat Vella: ¿Cuando vienes de San Vicente a mano derecha María Cristina lo que
se ha puesto es un carril bici?. ¿para automóviles también?. 

Grezzi:  No. és un accés.  

Veïna: Cuando   entras en APR plaza del Mercado . ¿ Existe una posibilidad de que se
pueda señaizar el camino de los coches a los vecinos que tenemos nuestra casa .

Veïna ¿la calle Caballeros que ha vuelto a poner el bucle de cuando llegas a la plaça de
Sant Jaume se vuelve a mandar San Nicolás ...

Grezzi: El problema fonamental és que una vegada que hem instal·lat les càmeres i tenim
molts autoritzats entre altres molts camions de repartiment. A la plaça del Tossal sámpliaria de
vehicles. S'està intentant i estem intentant i per això vaig dir una vegada que es pensa sopesar en
el tema de llevar els bucles perquè tornaríem a una situació en el qual l'espai que ja han estat
guanyat per la mobilitat per vianants tornarien sobretot de vehicles de repartiment i de tot tipus.
És això, eixa és la clau per la qual ho fem. No perquè volem fastidiar perquè hem  de fert una
reflexió i una reflexió que també vull compartir i volem compartir en tot el món. I jo sé que pot
ser una xicoteta molèstia però protegim més la plaça de l'entorn de la plaça del Tossal.  
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Pablo Carreres:  M'havia deixat fer a mi però hi he passat dia 29 d'abril va haver un
problema també d'accés als serveis d'emergència. També a l'entorn de la plaça de la Reina que
tenien una emergència greu i jo vaig trobar en un bot el que dormidor que va passar moltes
dificultats per a fer ho. Jo penso que això hauria de pensar ho abans de fer unes obres com este i
que totes les terres de l'entorn estan afectades. D'aquesta manera i quan hi haja un infart on hi
haig una cosa molt greu els serveis d'emergència m'imagine que tindrien que tindre-ho més fàcil.
I després també volia traslladar . En la plaça Tetuan, enfront de la que era la casa de la nostra
antiga alcaldessa, n'hi ha una una parada sense marquesina.  

Grezzi: Fet que no dóna la vorera i no deixarà per això perquè la vorera és xicoteta. No hi
ha espai físic entre el jardí i la vorera si és això el qual estem parlant. És a dir és per això no. Per
una altra raó hauríem de llevar un carril. 

Julia: Descontrol con el tema de la carga i descarga en el entorno del mercado. Lo hemos
puesto en conocimiento de la policía. Incremento de carteristas en el entorno del mercado .
Cámaras de vigilancia. Mercado ambulante, debe de ser ubicado en la plaza de Brujas.  Los
materiales que se han colocado en el entorno del mercado desgraciadamente son muy sucios.

Grezzi:  Molt bé, gràcies, ¿ alguna cosa més des de casa?. No. De moment passem  a les 
mocions. Després tenim més més flexibilitat i més torns de paraules. Ens han informat que els
vocals de Ciutadans no anaven a participar i aleshores han demanat que les mocions que han
presentat passen a la junta de setembre o quan la fem després de l'estiu. Hi eren. Érem dos
mocions, el punt 3 y el punt 4. I ara passem a la moció presentada pel grup popular. 

3 RESULTAT: SOBRE LA MESA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000149-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Vocal Miguel Sansaloni, en el seu nom i en el del grup municipal
Ciutadans, al Consell de Districte de Ciutat Vella: Taps solidaris

4 RESULTAT: SOBRE LA MESA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000149-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Vocal Miguel Sansaloni, en el seu nom i en el del grup municipal
Ciutadans al Consell de Districte de Ciutat Vella: Contenidors en les voreres.

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000061-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta Santiago Ballester Casabuena, regidor del grup municipal Popular i en nom
del grup Popular al Consell de Districte de Ciutat Vella: Anul·lació sanciones APR en la Plaça
de Bruixes.

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR
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1.  

2.  

3.  

4.  

 MOCIÓN QUE PRESENTA EL GRUPO POPULAR A LA JUNTA DE DISTRITO
DE CIUTAT VELLA.

 En el momento que presentamos esta moción, los datos que relucen de la aplicación de la
APR de Ciutat Vella reflejan el más que intenso y sobredimensionado afán recaudatorio de este
ayuntamiento que ya lleva recaudado más de 460.000€ en sanciones desde que activó las cámaras
de esta área residencial de Ciutat Vella.

 Una zona centro de la ciudad que genera riqueza y prosperidad a pesar de todo, que cuenta
con peores servicios, limpieza, movilidad y atenciones y que sin embargo va llenando las arcas
municipales para que el gobierno local gaste más de 7,5 millones de euros en 2.000 contratos a
dedo anualmente en lugar de utilizarlo en el beneficio de nuestros seis barrios.

 Y es que hasta mediados del mes de mayo se han contabilizado más de 55.500 sanciones
por multas de las cámaras, con una recaudación de 460.000 euros de las cuales más de 6.3786
sanciones corresponden a la cámara de la plaza de Brujas pese a encontrarse en obras toda la
zona y que muchos de los multados son repartidores, clientes y vendedores del Mercado Central.
Una cámara que además se puso en marcha sin campaña informativa previa como sí se hizo con
el resto y que afecta especialmente a las  800 furgonetas que cada día acuden al Mercado
Central con productos frescos y también a clientes.

  Hablamos de sanciones firmes y la inmensa mayoría ya notificadas a los infractores
demostrando una celeridad y eficiencia que ya quisiéramos en el servicio de licencias, por
ejemplo, y que no hacen más que confirmar su afan de asaltar el bolsillo de nuestros ciudadanos.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

Instar al consistorio a anular las multas correspondientes a la cámara de la Plaza de Brujas
al no haber contado con campaña informativa previa.
Anular la acción de estas cámaras en la plaza d Brujas y poner en marcha una campaña
informativa previa antes de volver a activarlas.
Suspender la aplicación de toda la APR de Ciutat Vella mientras se reestudia y dialoga con
todos los agentes implicados con el fin de consensuar una aplicación responsable y acorde
con la realidad vecinal, empresarial y social de Ciutat Vella.
Que durante el horario comercial del Mercado central, exista una patrulla de la Policía
Local de Valencia, , en las inmediaciones con carácter permanente de Plaza de Brujas para
regular el tráfico.

Grezzi: Este tema de l´APR hem tingut així molts debats, S'obvia sempre el més important
de tot: que això és una proposta ciutadana i que ha eixit des de la iniciativa de moltíssimes
entitats de barri per que volíem era una millora del barri i és evident que tot el  barri ha tingut una
millora fonamental i a cada millora el Partit Popular sempre ha contestat en una negativa. Quan
vàrem fer la peatonalització de la plaça de l'Ajuntament, la portaveu del Partit Popular va dir que
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s'anava a transformar la plaça de l'Ajuntament en un barri fantasma o en un poble fantasma com
si fóra una  pel·lícula de l´oest . Ara   no podia passar de la quantitat de gent que hi havia. És
veritat que en les darreres setmanes i mesos , el Partit Popular ha rectificat  poc a poc a dir que sí
que li pareixia bé la peatonalització de la plaça de l'Ajuntament i que volia reduir el trànsit. La
realitat és que este es un pla del Pla de Mobilitat Urbana Sostenible que va aprovar el PP en l'any
2013 on dibuixava ja en una dels mapes que feia com a possible ampliació dels eixos per a
vianants des de l'Estació del Nord fins a Maria Cristina fins a la plaça de la Reina fins i tot
Navellos torres Serrans,  que havien de ser peatonals . I bo, ara que ens trobem que el barri ha
millorat notablement. És una joia que hem posat en valor l'avinguda Maria Cristina que la gent hi
està disfrutant. La plaça de Bruges s'ha convertit en un dels cors de l'entorn del Mercat Central. I
vull recordar que va estar abandonat des de l'any 2008 que va provocar el tancament de tots els
comerços perquè el Partit Popular no va acabar el metro, no va acabar el pàrquing, va deixar
deutes de més de 11 milions d'euros i va arruïnar a moltíssim venedors del Mercat Central perquè
això estava pràcticament anul·lat perquè hi havia un forat negre, un forat de la vergonya, i això
era la situació. Ara tenim un entorn amable posat en valor, que cada dia s´ompli de més gent . En
tot el tema de l´APR, ja ho hem comentat moltes vegades, el 18 d'octubre del 2021 s'hi va
començar a posar la data d'inici de la APR. Començarem una campanya informativa. Aleshores
no s'hi pot dir que no s'ha fet cap campanya informativa. Però és que fins i tot des del principi del
2021 ja s'ha fet una campanya molt potent i no sols l´ha fet  l´Ajuntament. Ho han fet fins i tot
vostès que criminalitzaven l'actuació.  Ara estem al juny i 2022. Portem un any i mig parlant del
tema de les càmeres APR, és un atreviment vertaderament incomprensible. Però és que a més a
partir de l´11 de gener se va instal·lar la càmera en la plaça de Bruixes. S'hi va instal·lar, però
estaven en marxa les obres i aleshores mai va funcionar realment la càmera de la plaça de
Bruixes. En tota la senyalització aci tingut l'informe que m'ha fet la regidoria, que ho afegiré a
l'acta i es farà arribar en fotos , la càmera realment va començar a funcionar el 6 de juny del 2022
quan finalment s'hi va obrir. S'havia hagut una fase informativa llarguíssima. Era una senyal
enorme, saben que és una zona residencial qualsevol que va en el cotxe que fins i tot, té poder per
poder accedir abans. Abans d'arribar ahir per anar se'n per entrar a la zona de residents. Té eixa
informació. Aleshores dir que si poc menys, que perseguim a la gent jo no sé que, és molt atrevit
i no ho sé. I el que estem aconseguint com s'ha dit, és un entorn pacificat on la gent pot accedir
als pàrquings, poden accedir a l'entorn els aparcaments que hi ha i és predominantment per
vianants i això fa que siga atractiu i la gent viatja a l'entorn del mercat, i el resultats són molt
evidents. I ara això després no ho podem acceptar la moció.

Pablo Carreres: És molt atrevit haver dit que açò és una proposta ciutadana. Jo no vaig
veure que la proposta ciutadana diguera que en   17 mesos, es multaría a més de 63.000
valencians. I a més per import de 7,3 milions d'euros. Crec que han aprofitat l'ocasió i la proposta
ciudadana amb molt bona intenció i el que han fet és el que fan sempre.  Veure l'opinió  de les
veïnes del que opinen per exemple de la plaça de Bruixes, a la plaça de l'Ajuntament. Això sí que
és un atreviment. Això sembla un videojuego del Super Mario y esos maseteros que donen
vergonya i a més del  mercaet per vendre que això és molt respectable. Però això és la tercera
capital d'Espanya i la capital del disseny i pensem que l'Ajuntament mereix molt més per això. 

Grezzi: No sé si vostè està dient que és tot el projecte de l'entorn del mercat que ha passat
per una comissió de patrimoni. S'ha fet alguna il·legalitat perquè hi ha tècnics municipals que han
donat el vistiplau a això. Això ha passat per la comissió de Patrimoni i   está aprovat. Després
cadascú té el criteri estètic que té i coneixem. Quin és el criteri estètic i quin ha estat el criteri
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estètic del Partit Popular que es volia carregar 1.600 vivendes en el Cabanyal o donar lliçons de
protecció de patrimoni històric fins a cert punt. Perquè justament el que han fet patir vostès a la
gent del Cabanyal i d'altres barris és el que estan fent patir ara que estan a favor d'altres coses de
certs barris de la ciutat. O siga parlar de com se cuida la gent que en esta ciutat també apareix un
atreviment. Però bé més enllà d'això el càlcul que fan vostè de multes no sé d'on ho trauen,
perquè una cosa són les propostes de sancions en base a unes dades, però després hi ha un
període d'al·legació i hi ha un període de tramitació. I tot això ja veurem el que és al final perquè
encara hi ha temps perquè la gent puga alegat i poder demostrar que ha anat allí tenint un permís
o fins i tot que la gent quan entra per una cámera encara té cinc dies per poder demostrar del
perquè ha entrat ahí i que tenia autorització. Hi ha un procediment que és molt garantista com ha
de ser i com nosaltres ens agafem amb tota la responsabilitat aquestes coses. Ací és evident que
València finalment està entre les ciutats que han entrat en el segle XXI. Si encara estiguera el PP
encara passarien deu mil cotxes davant de l'Ajuntament o passarien 6.000 cotxes davant de la
Llotja. Quan vàrem fer la primera acció al final de gener del 2016 també varen llançar al cel dient
que això era una barbaritat si no volen protegir el patrimoni que és la Llotja. Si el criteris tot i que
l'interès de la protecció que té el Partit Popular ja ho sabem bé ja hem dit que no podem acceptar
la i anem a votar a favor de la proposta. Vots en contra. Molt bé.

Se rebutja la moció: 5 vots contra 4

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000061-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta Santiago Ballester Casabuena, Regidor del Grup Popular i en nom del Grup
Popular al Consell de Districte de Ciutat Vella: abandó lamentable dels jardins de l'antic
hospital.

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL GRUPO POPULAR A LA JUNTA DE DISTRITO
DE CIUTAT VELLA

 Pese a ser capital mundial del diseño, la ciudad nunca había lucio tan gris, tan caótica,
falta de armonía, limpieza y comodidad vecinal como hasta ahora.

 Han conseguido poner a muchísima gente de acuerdo, el centro de la ciudad da verdadero
asco en este momento siendo un ejemplo lamentable de desidia y atrevimiento impropio de un
gobierno municipal pasando por alto deliberadamente las peticiones de los vecinos.

 En todo este cirio que nos están haciendo cargar a los vecinos y comerciantes el aspecto
que corresponde a la limpieza y protección del patrimonio es algo ya de otro nivel, y uno de los
ejemplos más claros lo tenemos en los jardines del Antiguo hospital, un entorno que, gracias a
sus políticas de desviar el dinero y las atenciones a otras historias más ideológicas, a intereses
más orgánicos y territoriales hoy se hacen ver de una manera abandonada, sucia, degradada.
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 Parece que para Ciutat Vella nunca hay dinero, nunca para limpiar, para arreglar lo que se
estropea, nunca para favorecer a los vecinos que tienen que recurrir a instancias supramunicipales
para que se les escuche y tenga en cuenta sus peticiones.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

1)      Instar al consistorio a poner en marcha todas las acciones necesarias para devolver un
aspecto digno a los Jardines del Antiguo Hospital.

Grezzi: Que el PP parla de desviar diners...

Consuelo Ramón L'Estat el jardí és adequat. Només cal anar qualsevol dia per a donar se: 
compte de la gran quantitat de gent que hi ha , el manteniment del jardí de l'antic hospital és
realitza habitualment periòdicament i la neteja és diària de dilluns a diumenge. No obstant és
freqüent mals usos i incivisme, presència de persones sense sostre etcètera fan infracions en
moltes ocasions, les tasques de la conservació i neteja de les zones enjardinades. En este sentit
han sigut reforçades les tasques de neteja actualment matí i vesprada, procedint-se periòdicament
fins i tot a la desinsectació de les zones afectades del jardí. Les accions incíviques provoquen 
freqüentment intervencions no programades així en els últims 15 dies s'ha produït en tres
ocasions a reparar la senyalística de "gossos no" i "gossos amb cadena ". Igualment els
trencaments i robatoris dels elements de jocs infantils i presencia de gossos prohibida en esta àrea
són habituals, malgrat els comunicats de la Policia Local per la greu desatenció de les vigents
ordenances municipals de parcs i jardins i tinença d'animals etcètera. La incidència dels fets
esmentats no disminuís, i les queixes ciutadanes per això també augmenten. La limitació i la
neteja de grafitis en les restes arqueològics no forma part de l'ambient competencial de servici de
jardineria sostenible. 

Pablo Carreres: Jo crec que les afirmacions de  l´informe nos donen la raó, el servici de
netetja no es adecuat. No ho és perquè a més ho reconeix. Jo crec que això és el que es veu. I si
voleu passar-vos i mirar com està això, i  si l'afirmació que això és adequat. Doncs que vinga Déu
i que ho diga. Gràcies.   

Manuel Prieto:  Se netetja  al matí  a la vesprada i de dilluns a diumenge. No sabem què
més vol que se faça. Després de parlar de que  les restes arqueològiques formen part del sistema
de patrimoni, hi ha gent dormint i en parla de desocupar-los . Està clar que s'estan fent coses,
però tal vegada no és suficient, però pensa que s'estan fent coses. 

Vicente Monsoníc: És que sembla ser que els informes que estan passant, que no es tracta
tant d'un problema de neteja com un problema de civisme. Necessitem més inversió en educació,
en educació de la ciutadania. Així que pensem que la moció erra el seu objectiu que no és invertir
més diners en netejar allò , que la gent sense  civisme embruta o caldria educar  a la gent , fer una
inversió més gran en civisme i fer una inversió més gran en acollida per a gent. I per un altre
costat abans havia comentat que en el barri hi ha molta població flotant que hi ha molts
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problemes derivats d´excés de població, i aprofite la idea és que la població flotant col·labore
també al manteniment del barri. Això seria la introducció d'una taxa turística que ja existeix en
moltes ciutats. Que vindria molt bé perque el nostre barri podrà reinvertir els diners en la seua
cura. 

Pablo Carreres:  Són afirmacions d'un govern totalment acabat. Tirar la culpa a la gent i el
civisme de la gent. I , a més fa enfasi en   una cosa que és la taxa turística quan ja paguem
impostos.... 

Grezzi:    Bo no anem a fer un debat electoralista. Això ja ho va dir, ja se va dir en la
legislatura passada i després ho comprovarem però al final la democràcia, la gent decidirà si li
agrada o no. De tota manera no me pareix correcta l'afirmació que ja fa que ja paguen molts
impostos,  ya que la taxa turística la pagarien els que vénen de fora. En Balears tenen una taxa
turística des de fa molt de temps i no ha parat de créixer el turisme. Jo no sé quin problema hi ha
per a que en una situació d'increment de gasto que tenim els ajuntaments per proveir serveis i per
mantindre la ciutat, que problema hi ha que un turista paga dos tres o quatre euros al dia. Jo vaig
estar en Bolonya en unes jornades que me convideren i en l'hotel van pagar quatre euros al dia i
estava ple de turistes. És que jo no sé quina resistència en   que   face una contribució que és
menys que una cervesa que s'està pagant de la gent que ve. Ací i prenent moltes cerveses em fan
un gasto molt important i aleshores dir que la gent no vindria per pagar tres euros al dia. Me
pareix verdaderament agosarat pero bo és el que hi ha de fet hi ha un acord que ara estem
recuperant que estem passant del nivell de turisme que tenim a la ciutat. Però això de posar en
marxa doncs fer tot el que hem comentat i s'ha explicat no en podem acceptar la moció. Passem a
votació.

Se rebutja la moció. 5 vots contra 4.  

7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000061-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Moció que presenta Santiago Ballester Casabuena, Regidor del Grup Popular i en nom del Grup
Popular al Consell de Districte de Ciutat Vella: Fracàs estrepitós del Decidim a Ciutat Vella.

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL GRUPO POPULAR A LA JUNTA DE DISTRITO
DE CIUTAT VELLA

 Desde que en el año 2015 pusieran en marcha el DecidimVLC, en Ciutat Vella nos ha
servido para darnos cuenta, de lo poco o nada que contamos los vecinos de nuestros seis barrios
para este Ayuntamiento.

 Seguimos estando años después a la cola de las inversiones pese a las reiteradas peticiones
de este grupo de dotar al centro de la ciudad de un mayor peso presupuestario en esta iniciativa
atendiendo a la población residente a la flotante y al volumen de transito comercial, social y
turístico tan singulares en esta zona.
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 Fruto de esa desidia deliberada hacia el corazón de la ciudad tienen los resultados que
obtienen, una participación irrisoria, donde acaban votando ustedes o sus amiguetes para que
salgan aquellas propuestas que a ustedes les interesan dejando de lado la opinión y deseo de los
vecinos.

 Año tras año vemos como de los 8 millones de euros que se destinan apenas una mísera
migaja cae para Ciutat Vella que por lo visto no merecemos nada, siendo los verdaderos
apestados de este proceso en el que ustedes acaban haciendo y deshaciendo, o bien no haciendo
lo que los ciudadanos les piden.

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

1)      Dotar de mayor peso presupuestario a Ciutat Vella en el siguiente DecidimVLC.

  Acelerar la ejecución y finalización de lo que continúa pendiente de Decidim VLC2)      
anteriores.

Consuelo Ramón: En principio tengo que señalar que no  son 8  millores sino que son 16
millones de euros y tengo que decir que los criterios de distribución de los presupuestos respecto
a criterios de reparto vienen recogidos en las bases reguladores de la edición 2022 y 2023 en el
apartado 1 punto 4 Presupuestos, Dotación y Distribución económica, que dice: con el objeto de
incorporar la participación proactiva de la ciudadanía en la toma de decisiones sobre política
pública se propone que el destino de 16 millones del presupuesto municipal del Ayuntamiento de
Valencia, dedicado a inversiones para el ejercicio 2023, sea decidido de forma participativa con
los vecinos y las vecinas de la ciudad. El presupuesto vinculado a los presupuestos participativos
de inversion se destinarán a realizar proyectos inversión localizados en los diecinueve distritos en
los que se encuentra dividido la administración de la ciudad, por lo que cada distrito tiene
asignada una cuantía presupuestaria en cuanto a la distribución económica de los dieciséis
millones de euros, 13 millones son repartidos entre diecinueve distritos según criterios de
población e indicadores socioeconòmicos, rentas media, dotaciones previstas, siguiendo la
metodología elaborada por la Oficina Municipal de Estadística y los otros 3 millones de euros se
asignarán a proyectos de inversión en barrios donde se apliquen mecanismos de equilibrio
territorial. El cálculo de la distribución de eso 13 millones de euros se realiza asignando una
cantidad inicial fija cada uno de los distritos. Casi asciende a 160.000 euros a la que se le
sumarán el reparto del presupuesto restante aplicado a los siguientes criterios, los criterios son los
siguientes:   proporcional a la población, número de persones empadronades, inversamente
proporcional a los equipamientos existentes. Es decir servicios sociales, educación sanidad
etcétera. Inversamente proporcional a la renta. Para más detalles se puede acceder al informe de
la oficina de Estadística del reparto de Presupuestos. No obstante vamos a dar unos datos de
ejecución de proyectos en Ciutat Vella. En total se están desarrollando en Ciutat Vella catorce
proyectos de los cuales 7, es decir la mitad de estos catorce, han sido ya ejecutados. Actualmente
quedan dos en tramitación, mientras que cinco de ellos, la mayoría de la pasada edición 2020 de
2021, están en redacción. Vamos a pasar a explicar año por año. En el año 2020 de 2021 el
número de propuestas de 4.892 en el districto de Ciutat Vella para peatonalizar el entorno de las
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Torres de Serrans. La fase de ejecución se encuentra en redacción pero el porcentaje de
desarrollo en un 25 por ciento. En el mismo año 2020 2021 las propuestas era en 4912 en Ciutat
Vella para al bulevard que conecta el Museu del MUVIMl e IVAM a la fase de ejecución.
También en relación con un 25 por ciento de porcentaje de desarrollo en el 2020 de 2021 la
propuesta era 4947 en CiutaT Vella, que los jardines de la Glorieta y Alfonso el Magnànim dejen
de ser una rotonda. La fase de ejecución en esta dirección y un 25 por ciento desarrollado en el
mismo año 2020 2021. Las propuestas serán de 4546 en Ciutat Vella, instalación de sensores en
las plazas de estacionamiento para carga y descarga. Está ejecutado ya, es decir el desarrollo de
cien por cien. 2020 2021 la propuesta era de 5.169  para puntos de alimentación para colonias
felina. Está en la fase de redacción y un 50 por ciento ya desarrollado. Pasamos a 2019 2020. Las
propuestas eran 3026 peatonalizar la calle Colón para siempre. La fase de tramitación con un 75
por ciento de desarrollo. Pasamos al 2018 2019. La propuesta estará apoyada por 2021 en Ciutat
Vella parque Hospital, Vinatea está ejecutado al cien por cien. 2018 2019, la propuesta son de
2.408 en Ciutat Vella instalación de bancos en Ciutat Vella. Está ejecutado también al cien por
cien. 2018 2019. Las propuestas 2.265. proyecto de reurbanización de la avenida del Oeste. Està
en fase de redacció y desarrollar un cincuenta por cien. Pasamos a otro año el 2017 2018. La
propuestas eran 1.051 paratoda la ciudad. Peatonalizar la plaza del Ayuntamiento para siempre.
La fase de ejecución está en tramitación y el desarrollo de un cincuenta por cien. El año anterior
2016 2017. Las propuetas eran de  de 330 en Ciutat Vella, instalación de paneles luminosos para
prevenir la contaminación acústica. Está ejecutado al cien por cien. 2016 2017,  303 propuestas
en Ciutat Vella. Acondicionamiento y saneamiento de la plaza centenaria de la Ploma. Está
ejecutado al cien por cien. 2016 2017. Las propuestas 442 en Ciutat Vella. Zona de juegos
infantiles parque infantil calles yedra mallorquins y linterna. Ejecutado el cien por cien 2015
2016. Las propuestas 245 de Ciudad Vella. Limitación de acceso de vehículos al barrio del
Carmen. Ejecutado al cien por cien. Así tenemos también la plaza de Brujas y la plaza del
Mercado, seis millones de euros. La plaza del Ayuntamiento casi nueve millones de euros.
Concurso Plaza San Agustín y Avenida del Oeste previstos siete millones de euros.
Reorganización de la calle San Vicente. Reforma de jardineres. Plaça Vinatea. Proyecto Bulevard
Cultural. Casa del Relojero  750.000 euros. Casa de la Dona. Equipamiento socio cultural. Plaza
del Pilar. Rehabilitació Muralla Islàmica i Centro de Interpretación en la plaza del Àngel.
Rehabilitación del Museo de las Rocas. Biblioteca de Centro Excursionista. Dos promociones de
vivienda asequible de AUMSA en la calle Sogueros previsto casi 1.200.000 euros. Entiendo que
no hay motivo de queja porque se está haciendo un verdadero esfuerzo.

Grezzi: 13 milions d'euros de la parcel·la reina. Finançat en 3 milions d'euros i de la plaça
de l'entorn del Mercat i la Llotja finançat 3.000.000 millons de euros

Pablo Carreres: Mare grega i portant lo. Aquestes són les bases del decidint. Des d'aquí es 
pot consultar en la pàgina web. Va donar la raó perquè el primer és dir que 7 dels 14 projectes
que hi ha en marxa estan ja executats. Que no és cert ni una cosa que està en execució. I una altra
cosa és que estiguin finalitzats i amb projectes i projectes del 16 de 7 que encara està en el 50 per
cent. Òbviament jo crec que després de tants anys jo crec que això no va tan bé. Però bé i de més.
jo penso aquí els criteris de població i de renda,  jo penso que tenim qui tornarà a mirar i si cal
tindre en compte també. I jo penso que no tenim ni tan servicis ni som tan rics com per a deixar
el centre com a museu perquè està totalment apartat de la comparativa poblacional. Què és. El
més important. És allò que els destinataris de servicis també són ciutadans i també la població i a
això no correspon ni ser ni ciutadania ningú. Jo penso que n'hi hauria que revisar ho. Poquet i
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això els criteris de valoració de manera de distribuir millor lo que em podria correspondre i per el
decidim passar. Jo penso que no que no hi ha ningún problema i pense que tampoc és les
explicacions que m'heu donat. És més presumir de lo que de lo que heu fet però no fa resposta a
lo que el que jo  os demane que simplement és apoyar este districte perquè hi ha més inversió i
tinguin més possibilitat de fer coses des d'iniciatives veïnals. 

Consuelo Ramón:  En primer lugar decir que me dices que es obvio lo que yo digo, porque 
en la página web. Entonces a mí me parece que es obvia la moción que has hecho porque está en
la página web, con lo cual estás preguntando algo que ya conoces. Y luego se está indicado
exactamente en qué porcentaje se está desarrollando y en que fase está. Y entiendo que no hay
motivo para que Ciutat Vella se queje de que no se está haciendo ninguna inversió.

Grezzi : S'ha acabat el debat. Cadascú valorarà el que s'ha dit No te he donat la paraula. 

Pablo Carreres Gràcies i disculpes.  I jo crec que l'obligació de tot representant públic en: 
este cas de la Junta Municipal de Ciutat Vella i del grup d'oposició jo pense que no s'ha
interpretat bé. Jo el que demani és el que demanaria a qualsevol representant públic i oposició
que és demanar més i demanar millor per a que tinguin més influència i més possibilitats de fer
coses. Això és el que diu esta moció. 

Grezzi: Simplement coses s'ha explicat i jo crec que a la llum de lo que s'ha comentat el
barri del centre històric el districte de Ciutat Vella on més i més inversions quasi s'han fet i de
tota la ciutat. En estos anys dir que no s'ha fet res a la llum de les dades que s'han dit no és cert.
Altra cosa que se vol demanar que se revise d'alguna manera els criteris de com se fan. Això pot
ser és opinable però no se pot negar la realitat que la realitat és la que és com estava el centre
històric i com està ara. Bueno. Sí sí preciosa. De fet està prou preciosa i rebem elogis en tot el
món pel que s'està fent de la ciutat de València. No diguem nosaltres. Bueno una vegada
contestada passem a votació amb vots a favor i vots en contra. Molt bé. Si es rebutja la moció

5 votos contra 4.

 

 

 

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que formula Salvador Molina Jimenez, Vocal del Grup Municipal Vox al Consell de
Districte de Ciutat Vella: Il·luminació Torres de Quart.

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE CIUTAT VELLA
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Salvador Molina Jiménez, vocal del grupo municipal VOX en la Junta de Distrito de Ciutat
Vella, presenta la siguiente

PREGUNTA

JUSTIFICACION:

Con fecha 13 de enero de 2020, Dª Mari Carmen Llopis, vecina del distrito de extramuros,
presentó por registro de entrada nº 00110 2020 002562 en el Ayuntamiento de Valencia una
solicitud para que se iluminara adecuadamente el paso por el arcos de las torres de Quart, dado
que la prácticamente nula iluminación provocó que tropezara y casi cayera.

En fecha 7 de mayo de 2021 (casi dieciséis meses después) se le respondió mediante
notificación con nº de salida 00128 2021 080348 que se estaba realizando “un proyecto de
vigilancia y mejora de los principales monumentos de la ciudad, entre los que se encuentran las
Torres de Quart, en el que se prevé mejorar la iluminación del monumento en general”.   Y que
provisionalmente se iba a “proceder a reforzar la citada zona con proyectores provisionales, tal y
como se solicita”

Por lo expuesto, se plantea la siguiente pregunta: 

1. Dado que ha pasado ya un año desde la respuesta, ¿Para cuándo piensan ustedes
dar una solución a dicha reclamación?

 

 

RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
DE GESTIÓ DE RECURSOS

 

En relación con la pregunta realizada, se informa que los alrededores del monumento de las
Torres de Quart están correctamente iluminados, y se reforzó la zona de la Plaza de Santa Úrsula
cuando se comunicó la caída por la persona interesada.

También se indica que se está reforzando el Alumbrado ornamental del Monumento que
baña las paredes, y que ese refuerzo mejora ligeramente el interior del monumento (tampoco
mucho), aunque este Alumbrado se apaga con su horario especial de monumentos, a partir de las
00:30 en invierno y 01:30 en verano, aproximadamente.

9 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

Trini. Amics del Carme: suelo en el Mercado Central y la Lonja .
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Veï del carmen: Estoy con Trini. Tasa turística. Mesón de Morella. 

Julia. Asociación de comerciantes de centro histórico. El material del entorno del mercado
no es el adecuado. 

Vecina: Poca gente en los grupos de trabajo. 

Amics de Velluters: zona naranja y verde, ¿cuando entran en funcionamiento?. Mesa de
diálogo. Ambulatorio. Plaza de la Reina ¿habrán plazas para vecinos?. Reuniones de los grupos
de trabajo que sea presencial.

Gregori. Yo tengo la tarjeta verde.

Emilia: Bolas negras en las aceras. A veces es mejor las reuniones on line.

10 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

Salvador Molina: Tiene que ver con una moción que presentamos de febrero del anterior
Consejo de Distrito sobre los accesos a la plaza de Alfonso el Magnánimo. Tiene cinco accesos,
todos con escaleras, excepto uno para facilitar la movilidad a gente con movilidad reducida y
diversidad funcional. Nos dijeron que el Servicio de jardinería sostenible iba a iniciar un estudio
para ver si se cumplían esa plaza con sus accesos.  Es preguntar si se ha hecho algo al respecto. 

Grezzi: En este momento no te puedo contestar porque no sé,  lo preguntaré. 

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las 21h, extendiéndose la
presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como secretario doy fe.

EL PRESIDENT                                                                            LA SECRETARIA


